

Title (en)  
Stick handle with wrist strap

Title (de)  
Stockgriff mit Handschlaufe

Title (fr)  
Poignée de bâton avec dragonne

Publication  
**EP 1036579 A2 20000920 (DE)**

Application  
**EP 00103946 A 20000225**

Priority  
DE 29904591 U 19990315

Abstract (en)  
The stick grip (10), particularly for a cross-country ski stick, has a hand loop (11) releasably securable to the stick by a first connecting component (64). In a stick grip recess (26) a second connecting component (46) works in conjunction with the first connecting component and by means of an operating member (44) accessible in the area of the grip head is movable against a sprung location. The access (28) to the stick grip recess, in which the first connecting component can be moved inwards and outwards, is aligned in a straight line with the outlet of the stick grip recess, in which area the operating member is operable.

Abstract (de)  
Ein Stockgriff (10) für Langlaufstöcke ist mit einer Handschlaufe (11) versehen, die über ein erstes an der Handschlaufe (11) festgelegtes Verbindungselement (64) mit dem Stockgriff (10) lösbar verrastbar ist. Dabei ist in einer Stockgriffausnehmung (26) ein mit dem ersten Verbindungselement (64) zusammenwirkendes zweites Verbindungselement (46) vorgesehen, das mittels eines im Bereich des Griffkopfes zugänglichen Betätigungsgliedes (44) entgegen einer federnden Lagerung bewegbar ist. Der Zugang (28) zur Stockgriffausnehmung (26), in den das erste Verbindungselement (64) ein- und ausführbar ist, ist in einer etwa geradlinigen Flucht mit dem Ausgang der Stockgriffausnehmung (26), in dessen Bereich das Betätigungsglied (44) betätigbar ist, angeordnet. <IMAGE>

IPC 1-7  
**A63C 11/22**

IPC 8 full level  
**A63C 11/22** (2006.01)

CPC (source: EP US)  
**A63C 11/22** (2013.01 - EP US); **A63C 11/2224** (2020.08 - EP US); **A45B 2009/025** (2013.01 - EP US)

Citation (applicant)  
DE 19636852 C1 19980212 - LENHART KLAUS [DE]

Cited by  
DE20219461U1; EP1935274A1; US7226084B2; US8714172B2; DE202010006951U1; WO2009006746A1; WO2007077544A3; WO2011113739A1; EP1491241A1; US7191495B2

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1036579 A2 20000920**; **EP 1036579 A3 20021030**; **EP 1036579 B1 20041103**; AT E281217 T1 20041115; DE 29904591 U1 20000824; DE 50008458 D1 20041209; US 6325418 B1 20011204

DOCDB simple family (application)  
**EP 00103946 A 20000225**; AT 00103946 T 20000225; DE 29904591 U 19990315; DE 50008458 T 20000225; US 52593700 A 20000315